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“PRO is dé morele overwinnaar 
van de verkiezingen.”

PRO-magazine: “Bij de eerste uitslagen op 13 oktober is de tendens 
meteen duidelijk. PRO blijft de grootste partij. Hoeveel voldoening gaf 
dat?”

Koen T’Sijen: “De kiezer heeft vol overtuiging opnieuw een sterk 
mandaat aan PRO gegeven. Het was geen millimetersprint. Het 
was met lengten voorsprong. Na zo’n lastercampagne heeft deze 
verkiezingsuitslag tot een heel grote emotionele uitbarsting geleid 

bij onze militanten en kiezers. De hakken zijn in het zand gezet. 
Tot op vandaag wensen mensen ons nog elke dag proficiat. Dat 
doet enorm veel deugd.” 

PRO-magazine: “Die lastercampagne was ongezien, gemanipuleerd 
tot in de media. Hoe zwaar heeft dat meegespeeld?”

Koen: “Wij zijn vooral onze eigen koers blijven rijden. We 
hebben ons niet verlaagd en zijn niet in de boksring gestapt. De 
Boechoutenaren en Vremdenaren hebben daar door gekeken. Op 
de jaarmarkt voelde ik dat heel goed aan. Heel veel mensen zijn 
ons komen aanmoedigen. Men was de politiek onder de gordel 
écht beu. Mensen begrijpen echt wel dat er debat is, maar wat er 
nu geschreven en verspreid werd, had niets meer met politiek te 
maken. Mijn kop en die van mijn ploeg moest op de kapblok. Maar 
we zijn waardig blijven recht staan, met de focus op inhoud. PRO 
is dé morele overwinnaar van de verkiezingen.”

PRO-magazine: “Je zou haast vergeten dat verkiezingen over beleid en 
de toekomst van je gemeente gaan?”

Koen: “Als ploeg weten we wat we gerealiseerd hebben. En 
de kiezer heeft dat positief beleid ook gewaardeerd. Ik weet 
dat je niet altijd populaire maatregelen kan nemen. Maar we 
proberen wel altijd ons beleid te verantwoorden. En we hebben 
dat de voorbije legislaturen gedaan met heel veel inspraak en 
participatie. Er is draagvlak. Als men je beleid echt niet wilt, dan 
win je geen 4 keer op rij verkiezingen, en blijf je niet telkens de 
grootste partij met 10 zetels op 23.”

PRO-magazine: “Je haalde persoonlijk 25 % van het totaal aantal 
stemmen. In 2018 was dat 21%. Wat doet dat met een mens?”

Koen: “Ik ga daar niet flauw over doen. Gezien de harde campagne 
heeft dat wel een enorme boost gegeven. Maar dat is enkel en 
alleen de verdienste van een geweldige ploeg mensen rondom 
mij. Al onze kandidaten, onze bestuursploeg, het campagneteam, 
mijn gezin, familie en vrienden … en natuurlijk al die kiezers. 
Super bedankt! Maar we moeten ook lessen trekken uit de 
verkiezingsuitslag. In Boechout dorp deden we het héél goed 
en is PRO er electoraal nog op vooruit gegaan, met in sommige 
kiesbureaus meer dan 40 % van de stemmen. In Vremde blijven 
we de grootste partij met bijna 33 %, maar gaan we ten opzichte 
van 2018 wel achteruit. We moeten daar oog voor hebben.” >>
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>> PRO-magazine: “Met dezelfde coalitie?”

Koen: “Ja. Groen-Gangmaker en Hart voor 
Boechout-Vremde, de partij die ontstaan 
is uit CD&V, zijn heel loyaal geweest.              
Inhoudelijk en sociologisch liggen onze 
drie partijen ook dicht bij elkaar. De 
meerderheid heeft wel een zetel verloren, 
maar met de late switch van CD&V naar 
Hart voor Boechout-Vremde en hun 

onvolledige lijst, had ik dat wel verwacht. 
We hebben vooral een keuze gemaakt 
voor inhoud, continuïteit en loyaliteit.”

PRO-magazine: “Wat mogen we verwachten 
in de nieuwe bestuursperiode?”

Koen: “We werken volop door aan de 
projecten die reeds in de steigers staan. Ik 
denk spontaan aan de nieuwe fietspaden 
op de Lispersteenweg, Broechemsesteen-

weg en Wommelgemsesteenweg. Maar 
ook de verbreding van de fietsostrade, een 
nieuw recyclagepark en skatepark staan 
op het lijstje. We gaan aan de gemeen-
teraad een ontwerp van beleidsnota 
bezorgen die de basis moet leggen voor de 
financiële meerjarenplanning tot 2030. In 
deze nota zal je ideeën uit de verkiezings-
programma’s lezen, maar ook de insteek 
van de adviesraden en de administratie 
is hier belangrijk. Met die beleidsnota 
trekken we ook naar de bevolking om te 
luisteren wat zij er van vinden en welke 
ideeën er nog leven in onze gemeente.”

PRO-magazine: “We wensen PRO alle 
succes!”Ga eens een kijkje nemen naar de 

plannen voor het nieuwe Vijverhof.
PRO wil met een nieuw Ruimtelijk Uitvoeringsplan voor het Vijverhof 

dit mooie domein ontsluiten voor publiek en het landhuis met 

erfgoedwaarde restaureren.

We creëren 6 hectare aaneengesloten 
publieke groene ruimte om door te 
wandelen. Hoe verrijkend zou het zijn 
als het ook een plaats zou worden voor 
kunst en erfgoedverhalen over bv. de 
geschiedenis van de Gasthuiszusters, de 
Courtoiskapel, de dreef of het landschap 
van de Melkuip?

In de bibliotheek kan je nog tot zaterdag 
25 januari naar een tentoonstelling gaan 
zien over de plannen.

Wat zijn de uitgangspunten?

 N Bescherming en restauratie van 
erfgoed: landhuis, vijver, brug, 
monumentale bomen, poort, ...

 N Publiek toegankelijk maken voor 
wandelaars, uitbreiden van trage 
wegen

 NMogelijkheid voor extra functies in 
parkzone, bv. exporuimte, beeldentuin, 
…

 N Bestendigen van de volkstuinen aan  
de Alexander Franckstraat 

 N Bebouwingsmogelijkheden van het 
woongebied reduceren naar 15 % en 
met behoud van het waardevol deel 
van het landhuis

 1.  Koen T’Sijen - 1.833

 2.  Els Augustinus - 610

 3.  Rudi Goyvaerts - 353

 4.  Katrijne Van Hoof - 371

 5.  Philip Verstappen - 319

 6.  Bruno Doms - 243

 7.  Nathalie Van Puyvelde - 384

 8.  Annick Vermoere - 152

 9.  Nadia Linda - 150

 10.  Xander Meeuwesen - 213

 11.  Jesse Franquet - 267

 12.  Nancy Vanhees - 175

 13. Stef Voets - 171

 14.  Ferre Marques da Silva - 203

 15.  Lisamarie van der Plaats - 120

 16.  Marina Ghersin - 114

	17.		Jo	Offeciers	-	202

 18.  Katelijn Sebrechts - 158

 19.  Annie Van Weert - 145

 20.  Bart Anciaux - 143

 21.  Stine Bertels - 215

 22.  Johan Van Hoof - 239

 23.  Ria Van Den Heuvel - 258

Volledige verkiezings-
uitslag PRO Boechout  
& Vremde
Totaal 2590 stemmen  
bij 68,8 % opkomst.



Koen T’Sijen is 54 
jaar en begint aan zijn 
vierde ambtstermijn 
als burgemeester. Deze 
legislatuur neemt 
hij de bevoegdheden 
financiën, personeel, mobiliteit, veiligheid, 
communicatie, participatie, cultuur en 
burgerzaken op zich.

Els Augustinus, 38 
jaar, is als 1ste schepen 
ook waarnemend 
burgemeester. Els wordt 
bevoegd voor jeugd, 
sport, het autonoom 

gemeentebedrijf (sportpark Sneppenbos), 
gezondheid, lokale economie, 
middenstand en toerisme.

Nathalie Van 
Puyvelde, 32 jaar, neemt 
als nieuwe schepen 
verantwoordelijkheid 
op voor onderwijs, 
kunstonderwijs, 
kinderopvang, publiek domein, erfgoed, 
digitale dienstverlening en dierenwelzijn. 
Nathalie zal ook zetelen in de politieraad.

Katrijne Van Hoof, 41 
jaar, wordt de nieuwe 
voorzitter van het 
Bijzonder comité voor de 
sociale dienst (OCMW) en 
is ook verantwoordelijk 
voor welzijn, gelijke kansen, senioren, 
vrijwilligerswerking en feestelijkheden.

Gewezen schepen 
Philip Verstappen, 44 
jaar, wordt de nieuwe 
voorzitter van de 
gemeenteraad en volgt in 
die functie Ria Van Den 
Heuvel op. Ria, 67 jaar, blijft actief in de 
gemeenteraad, net zoals gewezen schepen 
Rudi Goyvaerts. Rudi, 57 jaar, zal 
vanuit de gemeenteraad ook afgevaardigd 
worden naar de politieraad.

PRO-voorzitter Bruno 
Doms, 62 jaar, en onze 
2 jongeren, Jesse 
Franquet, 24 jaar, en 
Xander Meeuwesen, 

20 jaar, vervolledigen 
de PRO-fractie in de 
gemeenteraad. Annick 
Vermoere, 52 jaar, en 
Bart Anciaux, 62 jaar, 
worden afgevaardigd 
als raadslid naar het 
Bijzonder comité voor de 
sociale dienst (OCMW).

Dank je wel, Rudi, Philip en Ria!

Drie sterkhouders van PRO starten de 
komende legislatuur in de gemeenteraad 
en brengen de fractie heel veel ervaring 
bij vanuit hun vorig mandaat. 

Rudi Goyvaerts heeft 
als schepen van Mobiliteit 
en Sport meer dan een 
steen verlegd in de 
rivier. Boechout werd 
vier keer genomineerd 
als fietsgemeente en dat was vooral het 
gevolg van een sterk mobiliteitsbeleid. De 
verkeersveiligheid is er alleen maar op 
vooruit gegaan de laatste jaren. En ook 
de realisatie van sportpark Sneppenbos is 
een grote verdienste van Rudi.

Philip Verstappen was als schepen 
meer dan de stille kracht achter de 
vernieuwing van het Sint-Bavoplein en 
de dorpskern van Boechout. Maar ook 
het nieuwe pleintje aan de Kardinaal 
Sterckxstraat, de restauratie van de 
kerk van Vremde, het rustbankenplan 
of de stappen naar meer digitale 
dienstverlening, mogen mee op zijn 
palmares. 

Ria Van Den Heuvel 
was als voorzitter van 
de gemeenteraad de 
drijvende kracht voor 
een meer dynamische 
gemeenteraad. Ze 
nodigde tal van sprekers uit om het debat 
over heel wat thema’s op de raad mee te 
stofferen.

PRO dankt ook alle uittredende 
mandatarissen: Marleen Dolfeyn, Johan 
Van Hoof, Stef Voets, Katelijn Sebrechts, 
Annie Van Weert en Stine Bertels, die 
hun beste beentje hebben voorgezet in de 
gemeenteraad of het bijzonder comité. 
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2590 STEMMEN, 35,3 % VAN DE KIEZERS, GROOTSTE PARTIJ

Onze verkozenen gaan voluit voor  
een professioneel en positief beleid
Alle 12 mandatarissen van PRO vormen samen een dynamische  

en evenwichtige fractie van 7 mannen en 5 vrouwen, met een  

gemiddelde leeftijd van 46 jaar
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 N elke eerste donderdag van de maand: gratis pop up 
digipunt in oud gemeentehuis van Vremde tussen 
10 en 12 uur

 N vrijwilligers helpen bij digitale vragen of problemen

 N internet, tax-on-web, itsme, videobellen, 
whatsappen, e-mails, e-loket, busticket betalen … 
geen vraag is te gek

PRO recycleert en 
compenseert zijn 
verkiezingscampagne
Alle polyprop-verkiezingsborden van PRO werden 

gerecycleerd in een rustbank voor personen met een 

beperking.

PRO schonk deze rustbank aan de zorgzame buurt, een initiatief 
met het woonzorgcentrum Sint-Mathildis. De verkiezingsfolders 
van PRO werden gecompenseerd met de aanplant van 500 
bomen via Lignaverda*, een organisatie van ondernemers die 
bebossingsprojecten realiseren in Afrika. Er wordt 1,5 hectare 
aangeplant in Senegal, in Mbar Toubab, goed voor +/- 100 ton 
CO²-compensatie.

In samenwerking met Kempens Landschap werden er 2 mooie 
rustbanken geplaatst in de dreef aan de kapel. Deze actie past in 
beheerplan van de dreef. Op deze manier kan iedereen er rustig 
genieten van de mooie dreef.

Rustbanken

* lignaverda.org  #positiefbeleid


